
 

Referat fra den ordinære generalforsamling 20.02.2024 i Sognegården 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Godkendelse af revideret regnskab. 

4. Fastsættelse af kontingent. 

5. Valg 

5.a. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

5.b. Valg af 2 suppleanter for 1 år ad gangen. 

6. Valg af revisor. 

7. Indkomne forslag. 

8. Eventuelt. 

-- 

Lidt fra generalforsamling og 

Til næste bestyrelsesmøde den 12. marts kl. 18.00 i Bogbyen, S.A. Jensens Vej 

Her er lidt opsamling af inputs fra Generalforsamling. 

Generalforsamlingen blev afviklet efter planen, lidt flere fremmødte end de tilmeldte. – Vi sang en 

forårssang: Det er i dag et vejr. 

Formandens fyldige beretning blev vel modtaget, der var enkelte uddybende spørgsmål og 

kommentarer. 

Vi bør ikke gentage telt med lokale produkter,  

Gerne flere muleposer, 

Godt med sækkepiberne, 

Bedre rengøring af toiletter på Apotekertorvet 

Godt med underholdning i gaderne. 

Flere punkter vil blive taget op til Frivilligmødet i april 

Regnskabet blev gennemgået. Ikke mange uddybende spørgsmål og heller ikke spørgsmål til 

overskuddets størrelse. 

Boris foreslog 100% forhøjelse af kontingent 



 
Valg til bestyrelse: Elsebeth Kirkebæk ønsker ikke genvalg 

Knud Christensen ønsker ikke genvalg 

Nyvalgt er Ulla Degn og Jens Kristian Skovgaard – primært med indretning af telte og 

boder. 

Møder i bestyrelsen: Tirsdag den 12. marts 18.00 i Bogbyen, og den 21. marts kl. 8.00 hos Hanne 

Sloth i Adelgade 

Første møde: Primært at hilse på, at konstituere os, at afklare forventninger til næste års festival 

samt at fordele arbejdsopgaver. 

Ref/Irene 


